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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mi lesz azokkal a gazdákkal, akiknek nincs módjuk rendezvényekre é s
gazdafórumokra járni? Lemaradnak a támogatásokról? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bő egy hónap múlva, várhatóan április elején megkezd ődik az idei agrártámogatási kérelmek

benyújtási időszaka, de a Minisztérium még nem tette közzé a gazdálkodói igénylések

szempontjából fontos új rendeletek többségét. Ez a fajta késlekedés, akár több tízezer termel ő t

érinthet hátrányosan, abból kifolyólag, hogy nem lesz elég idejük felkészülni a kérele m

benyújtására. A Minisztérium az agrarszektor.hu megkeresésére csupán annyit mondott, hogy

tavaly óta számos rendezvényen és fórumon tájékozódhattak már a gazdák. Nézze Miniszte r

Úr, én elhiszem, hogy a fideszes körökben mozgó gazdák mindenr ő l tudnak, ahogyan minden

fideszes földtulajdonos is. De mégis mi lesz azokkal, akiknek nincs ideje különböz ő

puccparádékon körbelihegni a Kormány aktuális küldöttjét, hanem mondjuk épp a belvíz

okozta károkat próbálja rendbe hozni a földjén, vagy épp a hivatalokat járja, mert még mindi g

nem kapta meg a tavalyi évre járó támogatásokat? Külön pikantériája a dolognak, hogy a z

igen kezdetleges falugazdász rendszerre szeretne nagymértékben támaszkodni a NAK, é s

hogy a Miniszterelnökség vajon eléggé felkészült-e a számára teljesen új szerepre . Nos ,

lesznek meglepetések, de ami sajnálatosabb, hogy az elmúlt évek eseményeib ő l tanulva,



valószínűleg komoly csúszásokba fog beleszaladni mindkét tárca . És ahogyan azt feljeb b

említettem, még mindig számos gazdának nem fizették ki az el őző uniós ciklusból származ ó

támogatásokat . Akkor hogyan akarnak így belevágni az új ciklusba? Visszakanyarodv a

szeretném még a gazda fórumoknál megjegyezni, hogy el kell ismerni, valóban komol y

erőfeszítéseket tesz az FM a gazdák továbbképzése és információ ellátása terén . Bár egy józan

paraszti ésszel gondolkodó, tisztességes és becsületes emberi normák alapján él ő ember azt

gondolná, mindezt a gazdákért teszik, nem mások meggazdagodására . Rendkívül fontosnak

tartom, hogy a magyar gazdák tudása, a modern gazdaságtudományok irányába i s

bővülhessen, amit különböző előadások keretében lehetne megvalósítani . Mindezt

természetesen állami finanszírozással, hiszen az állami érdeke, hogy a mez őgazdaság miné l

jobban teljesítsen és termelő i minél felkészültebbek legyenek . De kérdezem én, vajon hány

gazda engedheti meg magának ma Magyarországon, hogy elmenjen, teszem azt az Agrárium

2015 nevet viselő előadásra, Herceghalomra egy négy csillagos szállodába, nettó 39 .000

magyar forintért? Először azt gondoltam, hogy az egész egy vicc, de mikor megnéztem az

előadók egy részét láttam, hogy tényleg az .

Tisztelt Miniszter Úr! Mivel garantálja a Kormány, hogy a valószínűsíthetően maj d

kétszázezer támogatást igényl ő idejében be fogja tudni nyújtani kérelmét, és hogy azt a

kellő időben meg is fogja kapni? Fórumok és kis füzetecskék helyett mikor kaphatnak

érdemleges tájékoztatást az érintettek?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . március 3 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik


	page 1
	page 2

